

**BLACKBURN COMMUNITY ASSOCIATION/ASSOCIATION COMMUNAUTAIRE DE BLACKBURN
BOARD OF DIRECTORS MINUTES OF THE MEETING/
PROCES VERBAL DE L'ASSEMBLEE - CONSEIL D'ADMINISTRATION
23 SEPTEMBER 1993 - 7:30 PM / LE 23 SEPTEMBRE 1993**

DIRECTORS PRESENT/MEMBRES A LA REUNION: S. Palmer, J. Canning, J. Campbell, N. Papineau, M. Martin, N. Morris, M. Milloy, M. Therien

MINUTES

Steve reviewed the Agenda for the evening and the minutes of the previous meeting were approved.

COMMUNITY INPUT

The Blackburn Minor Hockey Association will be delivering the BANAR in October and April.

OUTSTANDING ISSUES

A motion was raised to increase the membership fees to \$10.00 by M. Martin, Seconded by N. Morris, Agreed.

The production of the BANAR was also discussed. A number of options were proposed to reduce the costs including: 1) cut down on number of pages 2) reduce space for service adds, 3) limit free advertisement i.e. monthly updates, public service, special events 4) drop number of distribution copies 5) lighter weight of paper.

There were some discussions on the possibility of reducing the costs of fundraising activities i.e. maintenance costs, band hiring, sales on purchase of food and drinks. The time and effort spent to coordinate these activities raised some questions also. Steve suggested that we restructure the coordinators job descriptions and develop a new concept to organize these activities. To be discussed at next meeting. Mike to follow-up on financial aspects.

DIRECTORS REPORTS

Jim announced that there will be an All-candidates-meeting for the Federal election on October 4, 1993 at 8:00 at the Emily Carr Middle School. Jim expects about 400 to 500 people to attend. The meeting will be chaired by Steve. There will be an opening statement from each candidate for approximately 5 minutes. Questions from the audience will be raised to each candidate with 1 1/2 minute closing statement. This is an open forum.

The construction on Bearbrook Road has raised some concerns from residents of Blackburn. A letter will be sent to the Commissioner of Parks and Recreation for more information.

Jim distributed a copy of the terms of reference for the new Community Recreation and Parks Boards. Each of the CRPBs will be responsible for managing recreation and parks services and recreation programs. The new Leisure Services Delivery System will be in effect in January 1994. Grants will be given in the same fashion as last years with a few exceptions.

Marjorie reported on the Leadership Training Program. The course duration was for 6 weeks which included skills development sessions, special outings and work placement in various recreation programs.

Mike has attended a few other meetings concerning Community Policing. The development and implementation phases are still in progress. Mike to follow-up.

Neil reported that the membership canvassing will be ongoing in October and we are still looking for volunteers.

The meeting was adjourned at 10:20.

Next Meetings:

October 21, 1993
November 18, 1993

PROCES-VERBAL

Steve a révisé l'ordre du jour de la soirée et le compte-rendu de la réunion précédente a été approuvé.

COMMUNAUTE

L'Association pour hockey mineur de Blackburn fera la distribution du BANAR en octobre et avril prochain.

POURSUIVI DE L'AN PASSE

Une motion a été passé pour augmenter le taux de cotisation à 10.00\$. Appuyé par M. Martin, Approuvé N. Morris, Accepté.

La production du BANAR a aussi été discutée. Certaines propositions ont été mentionnées telles que: 1) décroître le nombre de pages 2) réduire l'espace pour les petites annonces 3) limité la publicité gratuite; ex. annonces mensuels, service public, évènements spéciaux 4) décroître le nombre de copies pour distribution 5) feuilles de papier plus légères.

De plus, il a été discuté des possibilités de réduire les couts des activités pour la levée des fonds, ex. réparation des équipements, achats des boissons et de l'alimentation, club de musique. Le temps et l'effort pour organiser ses activités a soulevé plusieurs questions. Steve suggère que l'on restructure les descriptions de tâches des coordonnateurs et que l'on développe un nouveau concept pour organiser ces activités. Pour discussion à la prochaine réunion. Mike fera le poursuivi concernant les états financiers.

RAPPORTS DES MEMBRES

Jim a annoncé qu'il y aura une assemblée des participants pour l'élection fédérale le 4 octobre prochain à l'école Emily Carr Middle School à 20h00. Jim s'attend à recevoir 400 à 500 visiteurs. La réunion sera dirigé par Steve. Chaque candidats devra discuté pour 5 minutes. Le public est invité à posé des questions. Les candidats auront 1 1/2 minutes pour répondre aux questions. Ceci est un forum ouvert.

Le réaménagement sur le chemin Bearbrook a posé quelques questions parvenant des résidents de Blackburn. Une lettre sera envoyée au Commissaire des Parcs et Loisirs pour plus d'information.

Jim a distribué une copie du mandat pour le nouveau "Community Recreation and Parks Boards". Chaque CRPBs sera responsable pour la gestion des programmes de loisirs et la récréation des services des parcs. Le nouveau Service de loisir sera en vigueur en Janvier 1994. Les fonds seront distribués de la même façon que l'année passé à part de quelques exceptions.

Marjorie a discuté du programme de formation pour Leadership. Le cours était d'une durée de 6 semaines incluant des sessions de développement des aptitudes, activités spéciales et emplois disponibles dans différents programmes de loisirs.

Mike a participé à des réunions concernant le service communautaire et la police. Les phases de développement et d'exécution sont maintenant en vigueur. Mike fera le poursuivi.

Neil a mentionné que la levée des cotisations se poursuivra en octobre et nous sommes toujours à la recherche de volontaires.

Ajournement: 22h20.

Prochaines assemblées:

Le 21 octobre 1993
Le 18 novembre 1993